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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Beter voor Rijswijk)

N0. VR 19 048 Rijswijk, 10 december 2019

Corsa nummer: 19.101697

RijswijkBuiten mag zich verheugen dat het steeds meer vorm krijgt. De Tuinen van Sion zijn bijna 
klaar en ook Parkrijk wordt steeds meer mooier terwijl er zich veel kopers aandienen voor de 
woningen die nog worden gerealiseerd.

Echter.....de nieuwe bewoners kunnen niet op een veilige manier vanuit Rijswijk naar de Boogaard of 
Delft wandelen. 
Indien men dat wel doet, gebeurt dat met gevaar voor eigen leven omdat men over over het 
FIETSPAD (parallel aan de Prinses Beatrixlaan) moet lopen, vaak met kinderwagens terwijl 
(electrische)fietsers en brommers van twee kanten komen aanscheuren. Snelheden van dik boven de 
50 kilometers per uur door brommers zijn geen uitzonderingen over deze doorgaande weg.

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen:

Zijn er plannen om een deugdelijk voetgangerspad te realiseren en wanneer deze wordt deze 
gerealiseerd?

Zo nee, is het college bereid hiervoor plannen uit te werken en deze met voortvarendheid uit te 
voeren?

Met vriendelijke groet,

Arno van den Berg
Fractielid Beter voor Rijswijk

Marc Beij
Fractieassistent Beter voor Rijswijk 
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Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Zijn er plannen om een deugdelijk voetgangerspad te realiseren en wanneer deze wordt deze 
gerealiseerd?

Er zijn geen plannen voor een vrijliggend voetpad tussen Rijswijk Buiten en Delft en In de Bogaard 
langs de Prinses Beatrixlaan. Er zijn wandelroutes naar In de Bogaard over de A4 heen via de Van 
Rijnweg, Pieter Postmapad en de Bosgang en vanaf de Sionsweg naar Delft. Voor het deelgebied 
Parkwijk, dat nog volop in ontwikkeling is, worden in de toekomst routes voor voetgangers gepland 
door het Wilhelminapark naar de Muziekbuurt/Station/In de Bogaard.

2. Zo nee, is het college bereid hiervoor plannen uit te werken en deze met voortvarendheid uit te 
voeren?

Om de veiligheid te waarborgen en de overlast van bouwverkeer te beperken is er tussen Parkrijk en 
het Wilhelminapark een tijdelijke bouwweg aangelegd. Op dit moment wordt onderzocht of en op welk 
moment in de toekomstige bouwfases, het haalbaar is om buiten werktijd een deel van de bouwweg 
open te stellen, zodat het park en In de Bogaard met een korte route te bereiken zijn. Tussen 
Programmabureau RijswijkBuiten en wijkbewoners is contact over dit onderzoek.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

drs. M. Middendorp MPC

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen


